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Protokoll på styrelsemöte söndag den 15 januari 2023 kl. 14.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Lena Backström Nordén, Martin Adelgren Thorén, 

Margareta Höglund,  

Ej närvarande: Gunnel Crona, Pether Öhlén, Agneta Gidmark, och Camilla Johansson som avsäger sitt 

styrelseuppdrag med omedelbar verkan.  

§ 115    Torbjörn öppnande mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 116    Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunilla. 

§ 117    Dagordningen fastställdes efter tillägg under § 120 Arvode (Carina) och under § 128 övriga 

frågor 

§ 118    Som justeringsperson valdes Margareta.  

§ 119    Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 120    Ekonomi. Lena gick igenom klubbens ekonomi som befinns vara god. Efter en förfrågan till 

styrelsen angående ersättning till föreläsare, beslutades att kontakta vederbörande för 

kostnadskalkyl innan beslut kan tas i frågan. Gunilla tar kontakt. 

§ 121    Redovisat resultat c: a 21 000.  Lena föreslog att investeringen av värmepumpen ska 

periodiseras (20 000 kr), samt att ett tillägg görs på två mindre kostnader. 

Därmed godkändes årets justerade resultat på ca 39 000. 

§ 122    Beslutades att ge Lena fullt förtroende att rensa och förnya klubbens hemsida. 

§ 123    Lena har installerat möjligheten för klubbmedlemmar att via ”Boka Mera” boka träningstider 

i klubbstugan. 

§ 124    Torbjörn föreslår att anordna en ”tag” till klubbstugan i stället för nycklar. Han tar kontakt 

med Nylunds för ett kostnadsförslag.  

§ 125    Inkomna skrivelser. 

1) Överenskommelse efter genomgången instruktörsutbildning (Carina Norberg). Klubben föreslår att 

den tidigare överenskommelsen uppdateras och överlämnas till utbildningsansvariga. Reviderad 

överenskommelse bifogas. 



2) Utbildning specialsök (SBK Mellannorrland). Endast en intresseanmälan har inkommit, Gunilla 

Nilsson, som får godkännande av styrelsen att delta. Gunilla kontaktar utbildningsansvariga Carina 

Norberg 

§ 126    Inga uppgifter har inkommit från sektorerna rally, agility, mental, tjänstehund, hus, kök och 

ungdom. 

Tävling: Sektorsansvarig Camilla Johansson har avgått. 

Anläggning: Golvmatta har köpts in och lagts ut i klubbstugan för inomhusträning med hund i vinter. 

Grusplanen hålls öppen (plogas) för att kunna träna utomhus. Detta ger också möjligheter att kunna 

hålla kurser. 

§ 127    Beslut tagna via styrelsens smsgrupp. 

1) Ok för Inköp av matta till klubbstugan (Torbjörn).  

2) Ok att Schäferklubben i Härnösand får hyra klubbstugan 12 februari kl 14 – 16).

   

§ 128    Övriga frågor. 

1) Klass Arena i Söråker. Torbjörn påpekar att mattan i träningshallen är för hal, finns risk för 

skador hos hund vid träning med fartmoment. 

2) Ok att kennel Dobfanciers får hyra klubbstugan med område vid kennelläger 31/7 ‐ 3/8. 

§ 129    Datum för nästa styrelsemöte 24/2 

§ 130    Inför årsmötet den 24 februari. Gunilla påminner om verksamhetsberättelser och 

valberedningens förslag.   

§ 131    Torbjörn avslutade mötet och tackade för deltagandet. 

 

 

 

 

Torbjörn Eriksson    Gunilla Nilsson  Margareta Höglund 

Ordförande      Sekreterare    Justerare 

 

 


